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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1615 Vattenförsörjning

SVT Nyheter uppmärksammade den 15 juni att det i år är de lägsta 
grundvattennivåerna på 50 år. Enligt SVT har var tionde kommun bedömt att 
vattenförsörjningen kommer att påverkas i sommar. På många håll i Sverige har 
det regnat och snöat för lite, och detta påverkar grundvattennivån. Enligt SVT 
har stora delar av sydöstra Sverige och delar av Norrlandskusten nu 
grundvattennivåer som betecknas som “mycket under de normala” av Statens 
geologiska undersökning, SGU. Till SVT Nyheter har drygt var tionde kommun 
sagt att de kommer att påverkas mycket eller ganska mycket av vattenbrist. I 
Södertälje kommun har man beslutat om att införa ett bevattningsförbud i 
sommar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att säkra den svenska 
vattenförsörjningen? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-16
Besvaras senast
2017-06-28 kl. 12.00


